
Bestyrelsesmøde 6.9.22 Grundejerforeningen Ellebæk Parkvej 
 

Deltagere: Fritse Zinner, Kristian Skov, Susanne Ernst, Rasmus Langelund og Bjarne Jespersen 
 

1. Valg af referent. 
Susanne 
 

2. Velkommen til Susanne 

 

3. Godkendelse af referat af sidste møde  
Godkendt uden kommentarer 
 

4. Evaluering af arbejdsdag 

Det gik fantastisk godt og der blev ordnet de opgaver som var målet – bestyrelsen vil prøve 
at gøre det til en tradition fremadrettet – planen er det arrangeret i juni 2023. Forslag til 
opgaver efterlyses på Generalforsamlingen. 
 

5. Opfølgning af opdatering af vedtægter  
96 boliger rettes til 100. Generalforsamlingen indkaldes via mail og opslag på hjemmesiden 
– tidligere ejere er forpligtet til at anmelde ejerskifte til foreningen og oplyse navn og 
adresse samt mailadresse. Hvis man ikke har adgang til mail og hjemmesiden må den 
enkelte lave en særlig aftale om information på papir. 
Referater fra bestyrelsesmøder godkendes på næstfølgende bestyrelsesmøde. 
  

6. Nyt vedr. legeplads 

Der er planlagt et møde i gruppen som gerne vil arbejde med legeplads – her vil man 
forsøge at finde ud af hvad man gerne vil og evt. få hentet priser. I første omgang arbejdes 
der med den legeplads som ligger ved det grønne område ned mod åen. 
 

7. Regnvandsbassin 

Fritse tager kontakt for en samtale med Aarhus Vand om evt. tiltag ift. 
vedligeholdelse af regnvandsbassinet.     

På næste arbejdsdag kan man evt. fjerne bevoksning af skoven ovenpå 
bassinets sydlige kant fjernes, sådan at man kan komme hele vejen om 
bassinet på bredden. Samt der overvejes nedskæring af det træ, der er 
nærmest bassinets østlige ende, sådan at der er mere plads til 
Sankthansbålet.  

 

8. Henvendelser fra beboere 

Fritse har fået forskellige henvendelser fra beboere om hække som ikke er klippet, og 
beskæring af buske på fællesarealer. 
 

9. Diverse vedr. skuret 
Der indkøbes en nøgleboks til skuret med kode – Fritse indkøber og sætter op. 
Der er nu lys på skuret som virker. 



Kristian forsøger at få overblik over hvad det koster at have gadelys tændt pr time. 
 

10. Rottebekæmpelse 

De 4 nye huse er ikke tilsluttet aftalen om rottebekæmpelse på vejen.  
Bestyrelsen undersøger priser på alternativer hvor de 4 nye huse inkluderes, Bjarne og 
Rasmus forsøger at få et tilbud. Kristian forsøger at finde specifikationer på det 
eksisterende anlæg. 
 

11. Evt. 
Fremtidige dagsordner får punkt ”Økonomi” på. 
Festudvalget er på vågeblus pt, derfor kommer der ikke så meget aktivitet. 

 

12. Næste møde 

15. november – hos Susanne i nr. 47 
8. marts generalforsamling 
22. marts ekstraordinær generalforsamling 
 

 
 


